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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Už aspoň 2x som tu rozprával, parkovanie na ulici Švermova a Bitunkova. Dosť je tam 
frekventované, pán Jozefi tam má STK, sú tam firmy, aj ja tam mám nejakú firmičku a sú tam 
obyvatelia, ktorí prišli z Anglicka a kúpili tie domy tam a kúpili si autá a parkujú pred tými 
domami z obidvoch strán. Čiže aj na jednej aj na druhej strane parkujú, aj jeden aj druhý 
a stredný pás ostáva veľmi úzky, neprejdú tam ani nákladné autá, majú problém aj autobus 
tam chodí. Čiže ulica Švermova, ako sa odbočuje na Bitunkovu, je to dosť problematické. 
 
PhDr. Čižmár: 
Aj na túto otázku hneď dám odpoveď pán poslanec. Tento problém sa riešil aj s občanmi tejto 
ulice, bude tam osadená značka zákazu státia, pretože to státie bolo zvyčajne aj v priestoroch 
blízkosti prechodu pre chodcov a v poslednom období tam prebieha monitoring, kde sa 
striedajú príslušníci mestskej polície a štátnej polície, takže dohliadajú na bezpečnosť 
premávky tejto časti mesta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 
 


